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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:2685 Granskning av advokaters kostnadsräkningar 

I en serie med granskande reportage (publicerade den 17–24 april 2021) 
avslöjar Smålandsposten att advokater dubbeldebiterar för arbetstimmar under 
samma tidsperiod. Det är dock mycket svårt för domstolarna att kontrollera 
advokaternas anspråk, bland annat för att det saknas ett samlat 
redovisningssystem.

Under förevändningen att vissa mål kräver extraordinära arbetsinsatser 
förekommer att advokater begär att kostnadsersättningen ska räknas upp med 
30 procent jämfört med normal nivå, eftersom de hindras från att arbeta med 
andra mål. Detta samtidigt som dessa advokater har pågående mål i andra 
domstolar. 

Under förra året uppgick kostnaderna för rättshjälp till 3,5 miljarder kronor.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att domstolarna ska få bättre 
förutsättningar att kontrollera advokaters kostnadsräkningar? 

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-04-28
Besvaras senast
2021-05-05 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


